

Title (en)

Cushioned body for a bed for a person suffering from incontinence.

Title (de)

Polsterkörper, z.B. für ein Bett für an Inkontinenz leidende Personen.

Title (fr)

Corps matelassé pour lit d'une personne souffrante d'incontinence.

Publication

EP 0335279 A1 19891004 (DE)

Application

EP 89105317 A 19890324

Priority

DE 3810574 A 19880329

Abstract (en)

A cushioned body (1, 6), for example for a bed for a person suffering from incontinence, is lined with an impervious material and has a single large funnel-shaped recess (3, 10), the cushioned body (1, 6) having a plurality of funnel-shaped through recesses (3, 10) distributed over the entire surface, the cushioned body (1, 6) possessing convexities (4, 12) between the individual funnel-shaped recesses (3, 10) and a trough (2, 8), extending over the surface of the cushioned body (1, 6), being arranged under the cushioned body (1, 6). <IMAGE>

Abstract (de)

Polsterkörper (1, 6), z.B. für ein Bett für an Inkontinenz leidende Personen, wobei der Polsterkörper (1,6) mit einem undurchlässigen Material behauft ist und eine einzige große trichterförmige Ausnehmung (3, 10) aufweist, wobei der Polsterkörper (1, 6) über die gesamte Oberfläche verteilt mehrere trichterförmige, durchgehende Ausnehmungen (3, 10) aufweist, wobei der Polsterkörper (1, 6) zwischen den einzelnen trichterförmigen Ausnehmungen (3, 10) Wölbungen (4, 12) besitzt, und daß unter dem Polsterkörper (1, 6) eine sich über die Fläche des Polsterkörpers (1, 6) erstreckende Wanne (2, 8) angeordnet ist.

IPC 1-7

A61G 7/02; A61G 7/04

IPC 8 full level

A61G 7/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61G 7/02 (2013.01)

Citation (search report)

- US 2165385 A 19390711 - KANE CATHERINE B
- DE 903263 C 19540204 - JOSEF SEGERER
- US 4686724 A 19870818 - BEDFORD PETER H [US]
- DE 2154455 A1 19720510
- GB 2181048 A 19870415 - BEDBOROUGH BERNARD
- FR 1568191 A 19690523
- GB 2108540 A 19830518 - JAMES IND LTD
- DE 8804223 U1 19880623
- DE 1107893 B 19610531 - LE LITIATOUS SOINSIA S A
- DE 824090 C 19511210 - ERNA DOSE GEB BORGSTEDT

Cited by

US11457848B2; US11707387B2; US10115291B2; WO9602167A1; US10653567B2; US11364155B2; US10559187B2; US11950987B2; US10159607B2; US10350116B2; US11147719B2; US11717452B2; US11712186B2; US10716715B2; US11020284B2; US11478383B2; US11707388B2; US10022277B2; US10299968B2; US10646379B2; US10682263B2; US10973701B2; US11331227B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0335279 A1 19891004; DE 3810574 C1 19890921

DOCDB simple family (application)

EP 89105317 A 19890324; DE 3810574 A 19880329